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Council meeting of 9 June 2004

Motion on
“Demonstrating the people’s power on 1 July”

Hon LEE Cheuk-yan has given notice to move the attached motion on
“Demonstrating the people’s power on 1 July” at the Council meeting of
9 June 2004.  The President has directed that “it be printed in the terms in which
it was handed in” on the Agenda of the Council.

2. Members are reminded that the deadline for giving notice of
amendments, if any, to the motion is Wednesday, 2 June 2004.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.
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2004年年年年6月月月月9日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

李卓人議員就李卓人議員就李卓人議員就李卓人議員就“七一展示人民力量七一展示人民力量七一展示人民力量七一展示人民力量”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會呼籲全港市民，在今年 7月 1日再次展示人民力量，表達港人爭取普
選、捍 香港核心價值，以及改善政府管治和民生的決心。”

(Translation)

Motion on “Demonstrating the people’s power on 1 July”
to be moved by Hon LEE Cheuk-yan

at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 9 June 2004

Wording of the Motion

“That this Council appeals to all the people of Hong Kong to demonstrate once
again on 1 July this year the people’s power and express Hong Kong people’s
determination to fight for universal suffrage, defend the core values of Hong
Kong and improve the governance of the Government and people’s livelihood.”


